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Hej 

I forbindelse med alle de ting, der har været fremme om nikotinposer og snus, vi jeg nu lige skrive et indlæg 

her. Jeg læste i dag i avisen, at det flyder mere og mere med nikotinposer alle steder. Det vir ker som om, at 

der bliver provokeret mere og mere af brugerne af de afhængighedsskabende produketer efter, der er 

blevet samlet underskrifter ind med opfordring til at forbyde produkterne. Jeg frygter for de skader på 

hjernen hos brugerne, som måske kan blive til en form for folkesygdom, hvis der ikke bliver gjort noget.  

Jeg har selv to børnebørn i ttenagealderen, og jeg frygter, de bliver rodet ind i et misbrug, og det kan blive 

katastrofalt for dem og alle unge, hvis de får hjerneskader. Det skal forbydes uanset, om det koster 

indtægter til Staten. Jeg vil gerne opfordre jer til at tage alle henvendelser alvorligt, når I behandler 

et  forhåbentligt forbud. Det er danske unges fremtid, det gælder, ja og dermed Danmarks.. 

Det kan ikke være rigtigt, at man ikke kan gå tur med hunde uden, at de bliver udsat for det skidt. Den dag 

et lille barn bliver offer, er det også en katastrofe. 

Med venlig hilsen 

Tove Hansen 

Odense NV 
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